
 

 

 

 

 

Geachte commissieleden, 

 

Namens uw voorzitter, mevrouw Temmink, nodig ik u uit voor de vergadering van de 

raadscommissie Beheer en Verkeer op woensdag 8 september 2014 om 16.30 uur in de oude 

Raadzaal op het Stadhuis.  

 

Conformstukken 

 

Om de vergadering enige lucht te geven, en vooral ruimte om goed over het 

evenementenbeleid door te kunnen spreken, is besloten om verschillende raadsvoorstellen op 

de conformlijst te plaatsen. Uiteraard is er gelegenheid om een enkele vraag of opmerking bij 

deze stukken te plaatsen. Mocht u over één of meer van deze stukken toch uitgebreider 

willen spreken, wilt u dat dan (mét uw punten van bespreking) z.s.m. aan 

ondergetekende doorgeven? 
 

De eerste drie kredietaanvragen hangen behoorlijk met elkaar samen. Er wordt ook in de 

stukken naar elkaar verwezen.  

 

Bij P+R Haren gaat het om een dreigende budgetoverschrijding; het ontwerp en ook de 

dekking zijn daarom aangepast; er wordt nu een extra krediet aangevraagd; wat verder opvalt 

is dat er met omwonenden geen overeenstemming kon worden bereikt op het punt van de 

fietsveiligheid. 

 

Bij P+R Meerstad gaat het om een nieuw P+R terrein, waarvoor uw goedkeuring wordt 

gevraagd. 

 

In de kredietaanvraag maatregelen fiets/auto gaat het om een flink aantal projecten in het 

kader van de Netwerkanalyse Groningen-Assen. Het grootste pakket maatregelen in dit 

kader betreft zoals bekend het OV, maar in het kader van de bereikbaarheid moet er ook het 

nodige voor de fiets en de auto worden gedaan. 
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Min of meer los hiervan staat de aanpak van de Boerhaaverotonde in het kader van de 

doorstroming richting Martiniziekenhuis. Dit staat al behoorlijk lang op de rol, al begin vorig 

jaar werd er in uw commissie naar gevraagd. In eerste instantie leek de beste oplossing om 

de rotonde om te bouwen tot een kruising met VRI’s, maar al een jaar geleden gaf de 

toenmalige wethouder aan dat er twijfels waren gerezen over deze oplossing. Nu wordt daar 

definitief van afgezien en is – met een breed draagvlak bij betrokkenen – gekozen voor een 

alternatief pakket aan maatregelen. 

 

Opvallend bij de laatste twee raadsvoorstellen (maatregelen fiets/auto én boerhaaverotonde) 

is dat bij de dekking gekozen wordt voor een voorbeslag op de middelen extra beleid 2015 – 

vrijval middelen tram. 

 

Evenementenbeleid 

 

Het hoofdonderwerp voor deze vergadering is het Strategisch Evenementenbeleid. Begin dit 

jaar hebt u hier al uitgebreid over gesproken n.a.v. een notitie over de uitgangspunten voor 

de nieuwe kadernota, namelijk in Beheer en Verkeer van 22 januari (agendapunt B1) en in 

de  Raad van 29 januari (agendapunt 8a, hier ook de toen aangenomen moties). De verslagen 

vindt u hier en hier. In vervolg op deze bespreking is gewerkt aan de nu voorliggende nota, 

die u vorige maand al in conceptvorm is toegezonden t.b.v. de inspraak, zie hier. Nu ligt de 

definitieve versie ter vaststelling voor, plus ter kennisname de door het college vastgestelde 

beleidsregel vergunningen. In deze stukken wordt ook verwezen naar een collegebrief uit 

mei jl. over de kostentoerekening van tarieven, deze vindt u hier. Aan de agenda zijn tevens 

gehangen de collegebrieven over de motie Dancevisie en over de terugblik op The Passion. 

Verder heb ik een brief van het college aan de actiegroep Feesten uit Balans toegevoegd, 

waarvan u in juli via de dagmail een afschrift ontving. Ter voorbereiding op de vergadering 

vestig ik nog uw aandacht op de workshop Locatieprofielen op woensdag 1 oktober a.s. van 

9.00 – 11.00 uur op het Stadhuis. 

 

Boterdiep / Bloemstraat 

 

Het tweede onderwerp is de herinrichting en sanering Boterdiep en Bloemstraat. We hebben 

overwogen om ook dit stuk op de conformlijst te plaatsen, maar mede gezien het feit dat zich 

hiervoor al insprekers hebben gemeld leek het ons beter hier toch even wat meer tijd voor in 

te ruimen. We geven u in overweging om dit onderwerp te beschouwen als een soort 1-

minuutinterventie, en het dus kort te houden. Een ingekomen brief rond dit onderwerp is 

achter inlog aan het agendapunt gehangen, briefschrijfster zal ook komen inspreken. 

 

 

 

Met vriendelijke groet,  

namens de voorzitter, 

 

Wolbert Meijer,  

Raadsadviseur 

https://groningen.notudoc.nl/cgi-bin/agenda.cgi/action=view/id=33308
https://groningen.notudoc.nl/cgi-bin/agenda.cgi/action=view/id=33487
https://groningen.notudoc.nl/cgi-bin/showdoc.cgi/action=view/id=824551/type=pdf/Verslag_22_januari.pdf
http://groningen.notudoc.nl/cgi-bin/showdoc.cgi/action=view/id=872127/type=pdf/29_01_14_Groningen_Raad.pdf
http://groningen.notudoc.nl/cgi-bin/collegebericht.cgi/action=view/id=58736
http://groningen.notudoc.nl/cgi-bin/collegebericht.cgi/action=view/id=56095

